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SKANDICA RY PÖYTÄKIRJA 19/19 

HALLITUKSEN KOKOUS 19/19 

KE 9.10.2019 KLO 10.00 

@Laurikkala, Feeniks 

 

Paikalla: Kamilla Lindqvist (pj.), Vilma Ääri (sihteeri), Henrik Hurme, Veera Puustelli, Saara Naapila 

(poistui kohdassa 9j, palasi kohdassa 10a), Sani Uusitalo, Meri Pulkkinen 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 10.01.  

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Olemme laillisia ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksymme esityslistan.  

 

4. Edelliset pöytäkirjat 

Hyväksymme pöytäkirjan 17/19.  

Siirrämme pöytäkirja 18/19:ssä Nestori Limingan nimen kohtaan: Hallituksen ulkopuoliset jäsenet.  

 

5. Posti 

Ei postia.  

 

6. Ilmoitusasiat 

a. Hallituksen kuulumiset 

Sani on ollut kipeänä, joten kouluhommat ovat kasaantuneet. Henrik teki aamulla pitkän 

koiralenkin. Vilmalla on aikataulutus hallussa. Veera odottaa jännityksellä, mitä syksyllä on hänelle 

tarjota. Saaralla on paljon koulujuttuja. Merin Väinö-koiran sydän oireilee, mutta he saivat 

nukuttua viime yönä. Kamilla on pikkuhiljaa alkanut parantua.  

 

b. Rapujuhlat 26.9. 

Oli hupaisaa! Ravut maistuivat, ja tunnelma oli kiva. 

Alussa oli vähän häslinkiä siinä, kuka tulikaan järjestelemään ennen juhlia.  
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Ravut voisi ottaa ensi vuonna aiemmin sulamaan, sillä nyt niitä piti sulatella kiireessä 

vesihauteessa.  

● Ravut ostettiin keskiviikkona. Ne kannattaa ottaa sulamaan jo keskiviikkoiltana tai torstaina 

heti aamulla.  

● Sulamisaika on n. 12 h huoneenlämmössä.  

Piltit tiskasivat hyvin, Pirrekin kehui! 

 

c. Lärarmöte 2.10. 

Paikalla Kamilla ja Henrik. 

● Perjantaina 8.11. järjestetään opetuksen suunnittelupäivä klo 10–13, ja paikalle toivotaan 

opiskelijoita eri vuosikursseilta. 

○ Kamilla, Henrik, Meri ja Sani menevät. Kysymme myös Amandaa.  

 

● Varsinkin pidemmälle ehtineitä opiskelijoita kannustetaan hakemaan harjoittelutukea.  

● Alumni-iltaan on ehdotettu vanhoja opiskelijoita, esim. rajavartiolaitoksella 

työskennelleitä. 

● Pääaineopiskelijoilla on etuaineoikeus kursseille. Jos kurssilta on saanut paikan, se pitää 

myös käyttää. 

○ Kurssin vetäjälle on heti ilmoitettava, jos ei pääsekään kurssille, jotta joku toinen 

opiskelija pääsisi estyneen opiskelijan tilalle.  

○ Kurssin vetäjälle on myös ilmoitettava, jos on kipeä eikä pääse luennolle.  

○ Kurssien maksimiosallistujamääristä aletaan pitää paremmin kiinni.  

 

● Intra-sivuille on tehty muutoksia. Jos huomaa siellä vääriä tietoja, on otettava yhteyttä 

Skandicaan tai oppiaineen henkilökuntaan. 

● Word-lukkari on taas tulossa Intraan.  

● Aboa Vetus -ilmo tuli sähköpostilla, sinne mennään 31.10. 

● Syyskuu on todella kiireistä aikaa henkilökunnalle, koska opetuksen lisäksi on esimerkiksi 

hakuja ja rahoituksia. Syyskuussa saattaa siis kestää kauemmin saada esim. sähköposteihin 

vastauksia. 

● On myös hyvä huomioida, että oppiaineen henkilökunta ei ole tavoitettavissa vuorokauden 

ympäri.  

● Oppiaineelle on laitettava palautetta, jos isot ryhmäkoot aiheuttavat ongelmia. 

 

d. Kanelbullens dag 7.10. 

Oli menestys! Kiva, kun henkilökuntaakin kävi paikalla! 
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Ajankohta ja paikka olivat hyviä ja toimivia.  

Tapahtuman muokkaaminen ja siirtäminen illasta iltapäivään olivat tosi hyviä ideoita! 

Kolme puolen litran taikinaa oli vähän liikaa.  

 

7. Talous 

Siirtyy seuraavaan kokoukseen.  

 

8. Uudet jäsenet 

Hyväksymme uudeksi jäseneksi Iida Teiksalan. 

 

9. Tulevat tapahtumat 

a. Viettelysten sitsit ja bileet med Kanta 9.10. @Lyn 

Tänään on bileet!  

Kamilla ja Saara menevät kauppaan.  

Yhteistyö kantalaisten kanssa on sujunut todella hyvin ja hyvällä fiiliksellä! 

 

b. SkandiSport: Uimahalli 14.10. @Impivaaran uimahalli 

Trampolin Park olikin jo täynnä, joten päädyimme menemään uimahalliin. 

Ainakin Vilma, Veera ja Sani menevät.  

Sani kyselee Forumilta, ovatko he vielä kiinnostuneita lähtemään esim. seinäkiipeilyyn. 

 

c. Myyjäiset 15.10. @Feeniks 

Leipomisvuorossa Vilma, Sani, Henrik ja Veera. 

Ekaan myyntivuoroon klo 9–12: Meri, Veera ja Maija 

Tokaan myyntivuoroon klo 12–14: Saara ja Kamilla  

Vikaan myyntivuoroon klo 14–16.30: Henrik ja Sani 

 

Kysymme Amandalta, pääseekö hän vikaan myyntivuoroon.  

 

d. Viini- ja valitusilta + kähmintä 

Päätämme, että viini- ja valitusilta + kähmintä pidetään to 31.10. klo 19 Kaffilassa. 

Tapahtuma julki to 17.10.  

 

e. Kalevala 18.10. @ÅST 

Henrik hakee liput.  

Paikalle ilmoittautunut 20 skandia.  
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Laitamme Facebook-tapahtumaan vielä julkaisun, jossa lukee aika ja paikka, jossa tapaamme 

ennen näytöstä. 

 

f. Pubivisa 30.10. 

Päätämme, että pubivisa siirretään keväälle.  

Mainostamme kuitenkin Skandikoosteessa Akateemista pubivisaa.  

 

g. Bileet med Kutu 7.11. @Saaristobaari 

Mukana myös T-klubi ja Dialectica. Kokous tällä viikolla. 

 

h. Pikkujoulusitsit med Affekti 

Pikkujoulusitsit ovat to 21.11. Osiksella.  

 

i. Pilttien pikkujoulut 

Pikkujoulut ovat pe 13.12. klo 18 Kaffilassa.  

Tuutorit ohjeistavat pilttejä.  

 

j. Alumni-ilta 20.1.2020 @Turku-sali 

Turku-sali on varattu. Alumni-ilta alkaa klo 18. 

Henrik kyselee paikalle alumneja ja työharjoittelun suorittanutta. Sen lisäksi tarvitaan yksi 

kieliharjoittelun suorittanut.  

 

k. Nordistiristeily 2020 

Ei vielä mitään uutta tietoa.  

 

10. Kutsut 

a. TYY 97 

Emme osallistu.  

 

b. TOPN 30 

Budjetoimme edustuskuluihin 10 e x 2 = 20 e ja lahjaan 25 e.  

 

11. Yhteistyö 

a. ÅST 

Henrik on yhteydessä ÅST:hen ja varmistaa vielä Svenska veckanin ti 5.11. järjestettävän 

tapahtuman. 
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Uudet ja vanhat hallitustoimijat kokoustavat ÅST:n kanssa, kun uusi hallitus on tiedossa.  

 

b. Oppiaine 

Kamilla on ilmoittanut Minnalle alumni-illan ja ÅST:n opastuskierroksen päivämäärät. 

 

12. Hankinnat 

a. Haalarit 

Amanda on pyytänyt tarjouksen haalareista, ja tilaus etenee.  

 

b. Skandicolleget 

12 tilaajaa! Colleget tilataan mahdollisimman pian. Veera ja Maija selvittelevät tilausta. 

 

13. Sosiaalinen media 

Hallituskausi lähestyy loppuaan, joten esittelemme taas pestejämme Instassa. 

Esittelyt pidetään viikolla 44 seuraavanlaisesti:  

● Ma 28.10. pj. + vpj.  

● Ti 29.10. rahis + sihteeri  

● Ke 30.10. sopo ja kopo 

● To 31.10. tapahtumavastaavat ja tiedottaja 

 

Teemme infopostauksen hallitustoiminnasta jokaiseen some-kanavaan ja Skandikoosteeseen.  

● Veera tekee infokuvan. Postaus julkaistaan viikolla 43.  

 

14. Toimintasuunnitelma ja budjetti vuodelle 2020 

Henrik tekee tosu-kyselyn jäsenistölle. Se avataan tänään ja suljetaan su 13.10. klo 23.59. 

Pidämme ke 16.10. aamukoulun klo 10–12 Laurikkalassa.  

 

15. Toimikunnat 

a. Ekskursiotoimikunta 

Toimikunta piti eilen palautepalaverin. Palautelomakkeeseen tuli 10 vastausta. 

● 70 % vastanneista oli tyytyväisiä ajankohtaan. Osa olisi toivonut aikaisempaa ajankohtaa, 

koska kurssit alkoivat ekskursion kanssa samaan aikaan.  

● Hinta ja majoitus jakoivat mielipiteitä. Osalla huoneet olivat tosi hyviä, osalla taas 

huonompia. Keskusta sijaitsi monen mielestä vähän kaukana hostellista. 

● Ohjelmaan oltiin todella tyytyväisiä. Etenkin Kultaisesta kierroksesta tykättiin tosi paljon. 

● Osallistujien WhatsApp-ryhmä oli toimiva ja kätevä. 



 
 
 

 
 
 

Turun yliopiston pohjoismaisten kielten opiskelijoiden ainejärjestö  
Skandica ry:n hallituksen kokouksen pöytäkirja 

 
 
 

● Yhteistyö Topnin kanssa oli sujuvaa. Kiitämme yhteistyöstä!  

● Kiitokset ekskursiotoimikunnalle mahtavasta työstä.  

● Ekskursiotoimikunta lopettaa tältä erää toimintansa.  

 

16. Meta 

Ei lisättävää.  

 

17. Seuraava kokous 

Ti 29.10. klo 13.30–15.30 Laurikkalassa. 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 11.53.  

 
 


